
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Chotovice konaného 

12.9.2022 v 19. 00 hodin v kanceláři OÚ 

 
Přítomni: Sádecký J., Kudrnová M., Boštík P., Švec P., Buben J., Vopařilová S., 

Omluvena : Nováková D. 

Nepřítomen : Vích P. 

 

 

1. Schválení programu 

2. Určení zapisovatele  

3. Zvolení ověřovatelů zápisu 

4. Rozpočtové opatření č.2 

5. Ţádost Oblastní charity Polička 

6. Poděkování Oblastní charitě Nové Hrady 

7. Provoz knihovny 

8. Odstranění skládky u bývalé jídelny 

9. Různé 

 

 

1. Schválení programu 

Byl přečten návrh programu dnešního jednání zastupitelstva.   

Usnesení č. 1 

Zastupitelstvo obce schvaluje předložený návrh programu jednání. 

Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlasů se zdrţelo 

 

2. Určení zapisovatele 

Byla určena zapisovatelka Marie Kudrnová 

 

3. Zvolení ověřovatelů zápisu 

Byli navrţeni ověřovatelé zápisu. 

Usnesení č. 2 

Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu: J. Sádecký, P. Boštík 

Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlasů  zdrţel se 

 

4. Rozpočtové opatření č.2 

Proběhlo seznámení s jednotlivými poloţkami rozpočtového opatření č.2.  

Usnesení č.3 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č.2  

Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlasů zdrţel se 

 

5. Žádost Oblastní charity Polička 

Proběhlo seznámení s ţádostí o finanční podporu. 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo obce neschvaluje finanční dar Oblastní charitě Polička 

 Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlasů zdrţel se 

 

6. Poděkování Oblastní charitě Nové Hrady 

Proběhla diskuse o činnosti místní charity. 

Zastupitelstvo obce děkuje Oblastní charitě Nové Hrady za příkladnou rekonstrukci budovy 

bývalé jídelny a úpravu přilehlých pozemků 



7. Provoz knihovny 

Proběhlo seznámení se současným stavem. Budeme hledat řešení k zachování provozu. 

 

8. Odstranění skládky u bývalé jídelny 

Skládka kazí vzhled tohoto prostoru 

Usnesení č. 5 

Zastupitelstvo obce schvaluje likvidaci skládky u bývalé jídelny na náklady obce. 

Výsledek hlasování : 6 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlasů zdrţel se 

 

9. Různé : 
Územní plán – byly zapracovány připomínky odboru ţivotního prostředí a předáno pořizovateli. 

Po kontrole na Mě úřadě bude vypsáno veřejné projednání, snad do konce září. 

Bylo zadáno posouzení havarijního stavu dvou vzrostlých usychajících stromů 

Úklid obecního domu a veřejných prostranství je zajišťován brigádníky. Hledáme někoho na 

pletí záhonů.                       

 

 

Zapsala: M. Kudrnová 

 

Ověřovatelé zápisu:    ……………………………… 

 

 

                           ..……………………………... 

 

 

V Chotovicích 12.9.2022 


